
ခ်င္းပါတီမ်ား လက္တဲြေရးအဆိုကို CPP ႀကိဳဆို

သတင္းရင္းျမစ္ > ဆလိုင္းထြန္း
ၾကာသပေတးေန႔၊ ႏုိဝင္ဘာလ ၁၁ ရက္ ၂၀၁၀ ခုႏွစ္ ၂၂ နာရီ ၄၄ မိနစ္

  
နယူးေဒလီ (မဇၥ်ိမ) ။ ။ ခ်င္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္၌ ခ်င္းတိုင္းရင္းသားပါတီအခ်င္းခ်င္း
ပူးေပါင္းလက္တြဲသြားလိုေၾကာင္း ခ်င္းအမ်ဳိးသားပါတီ CNP ၏ ေျပာဆိုခ်က္ကို ခ်င္းတိုးတက္ေရးပါတီ CPP က
ယေန႔ ႀကိဳဆိုလိုက္သည္။ 

ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္၌ အမတ္ေနရာ ၂၄ ေနရာရွိသည့္အနက္ CPP ႏွင့္ CNP သည္ ၅ ေနရာစီျဖင့္ စုစုေပါင္း ၁၀
ေနရာသာ ရရိွထားရာ အမ်ားစုအသာစီးရရန္ မျဖစ္ႏိုင္သလို၊ စစ္တပ္ကိုယ္စားလွယ္က ၆ ဦးႏွင့္
ႀကံ႕ခိုင္ေရးပါတီက ၈ ဦးျဖင့္ စုစုေပါင္း ၁၄  ေနရာရရွိေနသည္။

ထို႔ေၾကာင့္ ခ်င္းပါတီ ႏွစ္ရပ္ေပါင္းမွသာ လႊတ္ေတာ္ထဲ၌ ခ်င္းတိုင္းရင္းသားမ်ားအေရး ေဆာင္ရြက္ႏိုင္မည္ဟု
CNP ဒုဥကၠ႒ ဦးခ်မ္ဟရဲက မဇၥိ်မကို ယမန္ေန႔က ေျပာဆိုခဲ့သည့္အေပၚ CPP ကလည္း ႀကိဳဆိုေၾကာင္း
သေဘာထားေပးလိုက္ျခင္း ျဖစ္သည္။ 

“က်ေနာ္တို႔လည္း CNP နဲ႔ ေပါင္းမယ္” ဟု CPP အေထြေထြအတြင္းေရးမွဴး ဦးဇုန္လွယ္ထန္းက ေျပာဆိုသည္။ 

ယမန္ေန႔တြင္ ဦးခ်မ္ဟရဲက “ျပည္နယ္အတြက္ ဥပေဒ ေရးဆြဲရမယ္၊ ျပင္စရာရွိတာ ျပင္ရမယ္။ ျပည္နယ္
အစိုးရဖြဲ႔ၿပီးေတာ့ အစိုးရ ျဖစ္လာမယ္။ ဘတ္ဂ်က္ေတြ ဆြဲမယ္။ ဒါေပမဲ့ ဗဟိုအစိုးရက ခြင့္မျပဳရင္ မရဘူး။
ဒါေၾကာင့္ တကယ့္ဖက္ဒရယ္ေတာ့ မျဖစ္ႏိုင္ဘူး။ အမ်ားစုက ႀကံ႕ခိုင္ေရးျဖစ္ေတာ့ အႀကိတ္အနယ္
ျဖစ္လာမယ္” ဟု ေျပာဆိုခဲ့သည္။ 

CNP ႏွင့္ CPP ႏွစ္ပါတီေခါင္းေဆာင္မ်ားက ပူးေပါင္းေရးကို လက္ခံမည္ဟု ေျပာလာၾကေသာ္လည္း
မည္သည့္အခ်ိန္တြင္ ပါတီႏွစ္ရပ္ ေတြ႔ဆံုေဆြးေႏြးၾကမည္ကိုမူ ေျပာၾကားျခင္း မရွိေသးပါ။ 

ေရြးေကာက္ပြဲမ၀င္မီ တပါတီထဲအျဖစ္ မစုစည္းႏိုင္ခဲ့ျခင္းမွာ ဟားခါး၊ ဖလမ္းဟူသည့္ အစဲြမ်ား ႏွစ္ဖက္ေဒသခံ
အမ်ားအျပားတြင္ တည္ရွိေနေသာေၾကာင့္ဟု ခ်င္းလူမ်ဳိးအေရး ေရွ႕မွီေနာက္မွီ သိရွိသူမ်ားက ေျပာဆိုသည္။ 

ခ်င္းတိုင္းရင္းသားပါတီမ်ား ပူးေပါင္းသင့္သည္ဟု ဖလမ္းၿမိဳ႕နယ္ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္တြင္
၀င္ေရာက္ယွဥ္ၿပိဳင္ၿပီး ႐ႈံးနိမ့္ခဲ့သည့္ တိုင္းရင္းသား စည္းလံုးညီညႊတ္ေရးပါတီမွ အမတ္ေလာင္း
ဦးထန္းကင္းမ္ကလည္း ေထာက္ခံသည္။ 

“ခ်င္းပါတီေတြ လံုး၀ ပူးေပါင္းသင့္တယ္။ စဥ္းစားဥာဏ္ ရွိတဲ့သူေတြပဲ ပူးေပါင္းလာမွာပါ။ အစိုးရပါတီကလြဲလို႔
တစုတစည္းထဲ ပူးေပါင္းရင္ က်ေနာ္တုိ႔ ျပည္နယ္ႀကီး ပိုမိုေကာင္းမြန္လာမွာ။ ဒါမွ ဟိုဘက္က လုပ္ခ်င္သလို
မလုပ္ႏိုင္မွာ။ စည္းလံုးျခင္္းသည္ အင္းအားတခုပါ” လို႔ သူက ေျပာသည္။ 

ခ်င္းႏွစ္ပါတီ ပူးေပါင္းၿပီး ခ်င္းျပည္နယ္အေရး ပိုမိုလုပ္ေဆာင္သြားမည္ဟု ေျပာဆိုၾကေသာ္လည္း ၂၀၀၈ ခုႏွစ္
အေျခခံ ဥပေဒေအာက္တြင္ ထိေရာက္စြာ ေဆာင္ရြက္ႏိုင္မည္မဟုတ္ဟု ဇိုမီးအမ်ဳိးသား ကြန္ဂရက္စ္ ဥကၠ႒
ပူးက်င္ရွင္းထန္က ေျပာသည္။ 

“အခု ေရြးေကာက္ပြဲဟာ ၂၀၀၈ အေျခခံဥပေဒ အတည္ျပဳမႈ ျဖစ္တယ္။ သူတို႔လုပ္ထားတဲ့ ဥပေဒဟာ
အခုထြက္လာတဲ့ အမတ္ေတြအေနနဲ႔ လုပ္ပိုင္ခြင့္ ဘာမွမရွိပါ။ က်ေနာ္တို႔ ခ်င္းလူမ်ဳိးအတြက္၊
ခ်င္းျပည္နယ္အတြက္ သူတို႔က ဘယ္ေလာက္ပဲ စိတ္ပါပါ အေျခခံဥပေဒအရ ဘာမွ လုပ္ပိုင္ခြင့္ မေပးေတာ့
ဘယ္ေလာက္ပဲ တက္လာတက္လာ ဘာမွ အက်ဳိးရွိမွာ မဟုတ္ဘူး” ဟု သူက ဆက္ေျပာသည္။
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